
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad  

LXV Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 19.12.2022 r. 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 5 interpelacji : 

1. Interpelacja w sprawie usytuowania przystanku tramwajowego na ul. Łagiewnickiej. 

2. Interpelacja w sprawie zmiany materiału budowlanego przeznaczonego do przebudowy ul. 

Łagiewnickiej. 

3. Interpelacja w sprawie dodatkowego oświetlenia dojścia na dworzec PKP oraz montażu automatu 

biletowego na stacji PKP. 

4. Interpelacja w sprawie wyjazdu z ulicy Ślęzan na ulicę Bytomską. 

5. Interpelacja w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulicy Bytomskiej z ulicą Stawową.  

 

Radny Henryk Kurek – złożył ustnie 1 interpelację: 

1. „W imieniu mieszkańców proponuję, aby autobus linii 201, który staje najpierw na Mijance, a potem 

dopiero na Zgodzie, miał swój przystanek przy Komendzie Policji i obiektach Wieże KWK Polska”. 

 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 3 interpelacje : 

1. Interpelacja w sprawie utrzymania porządku na terenie dwóch działek w centrum. 

2. Interpelacja w sprawie ustanowienia nowego przystanku tramwajowego na ul. Katowickiej. 

3. Interpelacja w sprawie usytuowania przystanku na żądanie dla linii 201 przy Komendzie Policji na ul. 

Wojska Polskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 2 interpelacje; 

1. Interpelacja w sprawie odśnieżania namiotu nad lodowiskiem na terenie OSiR „Skałka” 

2. Interpelacja w sprawie Targowiska Miejskiego. 

 

Radny Rafał Świerk – złożył ustnie 2 interpelacje: 

1. „Prosiłbym o odpowiedź pisemną na problemy mieszkańców związane z przedłużającymi się 

remontami dróg i szeroką informację na ten temat. Pewnych informacji udzielił nam Prezes Kamiński, 

natomiast chciałbym by ta informacja dotarła do mieszkańców i wyjaśnienia, które były nam 

przedstawiane.” 

2. „Druga kwestia to łączność mieszkańców Piaśnik z przystankiem na Katowickiej, przy kościele pw. 

św. Piotra i Pawła. Tam już wielokrotnie podejmowała temat Pani Gerda Król dotyczący nisko- 

i wysokopodłogowych tramwajów. Prosiłbym by podjeść do tego tematu i by odpowiedź została 

udzielona, nawet na bazie tego, co zostało przedyskutowane na komisji.” 


